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EU: Všichni jste již určitě četli o lodi Alan Kurdi, patřící německé vysoce ziskové pašerácké
neziskovce Sea-Eye. Jedná se o první loď, která vyplula od Španělských břehů, kde byla v opravě, do
libyjských vod, ze kterých loví africké vetřelce. Takových 150 kousků už před zhruba týdnem
neziskoví parazité vylovili, nicméně nikdo jim nechce otevřít své přístavy.

Italská vláda, která jinak běžně a s radostí africké kobylky dosud přijímala, tentokrát
prohlásila, že loď z důvodu koronavirové pandemie, která tuto zemi velmi zásadně
poškodila, do svých přístavů nevpustí. O den později oznámila totéž i Malta, takže
neziskovým parazitům nezbývá, než s přeplněnou lodí brázdit vody Středozemního moře. Tedy
samozřejmě by mohli vrátit vetřelce zpět do Libye, avšak za to nejsou placeni. Neziskovka je placena
čistě za to, že dopraví invazisty do Evropy.

„Situace na palubě Alana Kurdiho je stále napjatější, protože záchranná loď není
přizpůsobena neomezenému pobytu 150 lidí,“ řekl kapitán lodi. “Je nepřijatelné vidět
mnohamiliónové sanace pro evropský průmysl, ale zároveň slyšet, že nejsou prostředky na
ochranu migrantů,” řekl předseda Sea-Eye Gorden Isler. Německá vláda vyzvala Evropskou
komisi, aby pro loď našla alternativní evropský přístav, který by migranty přijal.

Proč se tedy nevydá loď neziskovky třeba do Hamburku? O vetřelce stojí Německo, je to právě
Německo, kdo vyzval EK k okamžitému vyhledání vhodného přístavu pro vylodění invazistů
a především, je to německá ziskovka, komu loď patří. Proč by tedy měl zbytek EU poslouchat
Němce? Je jasné, že EK, vedená Němkou, nakonec poslechne a jednoduše přikáže některému z
jihoevropských států, aby jeden ze svých přístavů otevřel. Ostatně, je to právě EU, kdo dlouhodobě
podporuje invazi z Afriky do Evropy a jen těžko lze předpokládat, že bruselští hlavouni přestanou
dělat to, zač jsou skutečně velmi štědře korumpováni.

Kapitán lodi a šéf ziskovky se ani neštítí vyzývat k utrácení peněz Evropanů přednostně na nelegální
muslimské vetřelce v situaci, kdy je Evropa decimována pandemií. Chápu, že pašování muslimských
vetřelců je jejich živnost, navíc podporovaná EU, nicméně pokud se už neštítí tímto způsobem
likvidovat evropskou kulturu a civilizaci, neměli by alespoň na svoji nekalou činnost požadovat další
prostředky v době pandemie. Vyschly jim snad peněžní toky od jejich chlebodárců z OSF a dalších
podvratných organizací?

Řecko se nedávno podvolilo a umožnilo u svých břehů vyloďovat vetřelce z lodí, které se
účastní operace Irene, organizované EU. Operace má za úkol lovit vetřelce u západních břehů
Libye a v egyptských vodách, avšak pod pláštíkem střežení prostoru před pašeráky zbraní. Pašeráky
zbraní zatím nechytili, ale už zvládli nějakou tu stovku afrických vetřelců vylovit z moře a dopravit do
Řecka, navíc za plné podpory většiny zemí EU, včetně ČR. Proti dovozu kobylek protestovalo pouze
Polsko, Maďarsko, Rakousko, Řecko, Bulharsko a Rumunsko. Těžko říct, čím EU Řecko vydírá, když
to souhlasilo s tím, že se budou vetřelci z Afriky importovat právě do jejich přístavů. Odtud by měli
být přerozdělováni do dalších evropských zemí.

Je šílené, že ani pandemie koronaviru neodradí EU od dovozu muslimských invazistů do Evropy.
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Naopak, organizátoři likvidace Evropy využívají nepozornosti obyvatel, plně soustředěných na
pandemii. Právě nyní je ideální doba na zaplevelení kontinentu dalším muslimským morem,
horším, než koronavirus. Minimálně obětí má tato nenávistná ideologie na svých bedrech
nesrovnatelně víc.


